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Résumé:

Dans cette note, j’ai examiné les éléments de la structure narrative dans le roman de "Valley
of Darkness" Le roman” de Abdelmalek Mortada . Les personnages - le temps - le lieu - le
dialogue et la révélation de l'esthétique de ces structures dans cette ceuvre littéraire, comme

cela ne vient que dans la présence de ces éléments en interaction.
Mots clés:

Le récit algérien, la structure narrative, Abdelmalek Mortada, I'événement, la personnalité,
I'heure, le lieu, le dialogue

Summary :

In this note, | have examined the elements of the narrative structure in Wadi Al-Zallam novel
"The Novel" by Abdelmalek Murtaza. "The narrative structure is the coordinated way in
which complex and cohesive elements are presented in order to form an integral structure in
narrative text, The characters - the time - the place - the dialogue and the disclosure of the
aesthetics of these structures in this literary work, as this comes only in the presence of these

elements interacting.

key words:

The Algerian narrative; the narrative structure; Abdelmalek Mortada; the event; the

personality; the time, the place, the dialogue.
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